
Zápis ze schůze výboru pobočného spolku ČIS, z. s. 

při Národním archivu ze dne 23. ledna 2024 
 

Přítomni: Helena Klímová, Lucie Křížová, Ivo Navrátil, Lenka Matušíková, Laděna Plucarová, za revizní 

komisi Marie Šatochinová a Libuše Holakovská 

Omluveni: Zdeněk Kravar, Roman Straka 

Členy výboru přivítala a schůzi zahájila ve 12.30 hodin Lenka Matušíková. 

1) Příprava volební valné hromady pobočného spolku ČIS NA 
– Schůzi svolat na úterý 27. února v 10.30 hodin do malé zasedací síně NA, prezence bude 

probíhat od 10 hodin, sál objedná R. Straka. 

– Přednášku o Ústředním archivu geodézie a katastru laskavě zajistí jeho ředitel RNDr. 

Miroslav Kronus. 

– Občerstvení zajistí R. Straka. 

– Průběh volební schůze bude řídit L. Křížová. Obvyklé zprávy si připraví předsedkyně, 

hospodář a revizní komise. 

– Členové dosavadního výboru osloví Evu Tothovou, Jaroslavu Veselou, Markétu 

Kaplanovou a Martina Sováka a pokusí se je získat pro kandidaturu do nového výboru, 

o výsledku podají zprávu paní předsedkyni. 

– Prezenční listinu a volební lístky připraví I. Navrátil.  

– Výbor souhlasí s volbou Aleny Pazderové a Tomáše Kaliny čestnými členy pobočky, 

příslušné návrhy a diplomy připraví I. Navrátil. 

2) Tematická exkurze pobočky ČIS do německých archivů 4.–11. května 2024 
– L. Matušíková seznámila výbor s návrhem trasy: Praha – Brémy – Bremhaven – Hamburk 

(A) – Lübeck (A) – Schwerin – Berlin (A) – Postupim. 

– Cena dopravy s firmou dohodnuta za 200 000 Kč, tj. 4 500 Kč za účastníka. 

3) Příprava archivní konference v Hradci Králové 2025 
– L. Matušíková podala zprávu o průběhu o dosud vykonaných krocích, v únoru proběhne 

informační návštěva Hradce. 

4) Soutěž knihařů 
– V ZA Opava loni výměna ředitelů, PhDr. Karla Müllera, který podporoval převzetí 

organizačního zajištění soutěže zemským archivem, nahradil po konkursním řízení PhDr. 

Branislav Dorko, Ph.D. – L. Matušíková zjistí, zda zájem archivu stále trvá. 

– Členové výboru zváží do příští schůze výběr inspirativního textu, který by se dal vytisknout 

a svázat, případně to můžeme nabídnout dr. Dorkovi. 

5) Různé 
– Výbor souhlasí s vyřazením PhDr. Evy Gregorovičové z členské evidence ze zdravotních 

důvodů, a to na základě její písemné žádosti ze 17. 1 2023. 

– I. Navrátil tlumočí žádost Stowarzyszenia Archiwistów Polskich o vyslání českého referenta 

na seminář věnovaný přejímání dokumentů do státních a církevních archivů. Telefonicky 

kontaktován Z. Kravar, který se pokusí získat některého z kolegů.   

– Příští schůze se bude konat po valné hromadě 27. února. 

Schůzi ukončila Lenka Matušíková ve 14.30 hodin. 

Zapsal Ivo Navrátil 


